
Formandens beretning for 2022.      

- Endelig et år, hvor corona ikke var den store hæmmende faktor! 

- 2022 startede med en god begivenhed, nemlig at Helle og Laurits begyndte på soldaterhjemmet. 

Flere af os deltog i indsættelsen den 4. februar. Så efter en tid, hvor vi måtte klare os selv, kom vi 

igen ind i den dagligdag vi alle gerne vil have. Det bleg igen muligt, at deltage i fællesspisning efter 

cafeen.    

- Vi hold generalforsamling den 2. marts. Som det snart er for vane, så var der genvalg til alle i 

bestyrelsen. Vi konstituerede os derefter i den vante ramme. FM/HØ, NF/Per, Kasserer/Anker, 

Sekretær/Annette og BESTMEDL/Gert. 

- Årets første arrangement var en fisketur fra Langø den 1. maj arrangeret af FS. Der var stadig 

midler fra den donation fra LIONS CLUB. En fantastisk tur, hvor vejrguderne og alt hvad der ellers 

skal til at få en god fisketur fungerede. Der blev fanget torsk og fladfisk i stor stil. Tak til Fs for en 

god tur. 

- Ikke alt var glædeligt. Vi vidste jo alle at FSE var syg, men alligevel kom det som et chok for os alle, 

da FS døde den 15 maj. Mindearrangement blev holdt i rammen af MP-foreningen.  

- Traditioner er til for at blive holdt, så vi var igen til grill på Bogø hos Allan og Birgit onsdag den 15. 

juni. Igen en hyggelig aften. Vi glæder os allerede til det bliver juni. 

- 22 juni gik vi på sommerferie. Vi sluttede forårssæsonen af med at cafeen gav en gril menu. Vi 

skulle jo også teste Helle og hendes team. Bestået, så det tør vi godt igen i 23. 
- Mandag den 15. august fernisering i Caféen/Soldaterhjemmet med deltagelse af kunstneren. 

Hænger i store sal her på Soldaterhjemmet.  

- Folkemødet på Møn 19. - 20. august 2022. Der deltog cafeen mod betaling med 4-5 hjælpere til 

vejvisning m.m.   
- Første arrangement efter sommerferien var turen til Knuthenborg med Poul Erik som guide. En god 

tur og god forplejning fra både Nyrådbageren og på Bogø, hvor aftensmaden blev indtaget. Vi fik 

ikke brugt alle de 15.000 som vi SKULLE bruge, så efterfølgende blev der fra Veterancenteret givet 

tilladelse til, at resten blev brugt i f.m. Julemærkemarch/frokost. 

- 22 oktober var det igen tid til en havtur i Langelandsbæltet efter fladfisk. Endnu en tur, hvor alle fik 

masser af fisk med hjem. 

- Årets sidste arrangement var så julemærkemarch og efterfølgende frokost på Soldaterhjemmet.  

- På økonomisiden var årets bedste overraskelse, da FM blev lokket ind på GK´s kontor under falsk 

påskud. Der ventede repræsentant fra OIR NSE hold 15 så med en donation på 25.000 til cafeen. 

Tak til OIR. FM er nu spurgt om jeg vil fortælle om cafeens aktiviteter, når 4NSBTN gennemfører 

hjemkomst/afviklingsarrangementer – første gang var i dag – så må vi se om det på sigt giver flere 

brugere i cafeen. 

- Vi har i løbet af efteråret fået nye brugere af cafeen – velkommen, altid rart med friskt blod.  

- Mødevirksomhed – vi har i årets løb holdt 3 bestyrelsesmøder. Resten er taget, når vi alligevel har 

været samlede om onsdagen. 

- 2023: Vi er i god gænge, god økonomi, hvor kommunen har doneret 30.000 til aktiviteter i 23. 

o Tur til Panzermuseet i Tyskland 

o Fisketur(e) 

o Københavnertur – besøg  i folketinget 

o Grillarrangementer 

o Tur til Møn (Helle har inviteret) 

o Forslag modtages gerne. 

 Dette slutter min beretning for 2022. 


